
Zápis z 8. shromáždění vlastníků konaného dne 27.6.2018  od 18,00 

do 20,30 v sále ZUŠ Taussigova 

Program: 

1. Zahájení členské schůze 

2. Schválení programu řádného shromáždění 

3. Hospodářský výsledek SVJ za rok 2017 – nebyl projednán 

4. Různé 

5. Diskuse 

6. Závěr 

Přítomno bylo: 679360 jednotek, to je 60.6436 % a shromáždění 

je usnášeníschopné. 

Ad 1. Zahájení členské schůze provedeno v 18.15 hod. 

Ad 2. Schválení programu řádného shromáždění 

Hlasování: 60,6436 % pro. 

Ad 3. Hospodářský výsledek SVJ za rok 2017 

Z důvodu potíží s připojením projektoru a z důvodu nepřítomnosti 

účetní – ing. Kubíčkové, nebyl projednán HV SVJ za r. 2017. 

Předběžnou informaci o stavu účtů podala členka výboru SVJ Milena 

Rulfová. 

Ad 4. Různé 

a) schválena instalace plechových panelů dodavatelem Bláha s.r.o. 

na 88 ks ozdobných čtverců zábradlí na lodžiích sever a západ. 

Výběr proveden ze čtyř firem. 

Hlasování 668970 jednotek tj. 59.716 % pro. 

b) Dořešena pojistná událost 4 poškození z r. 2016 

c) Výzva pro pí Nádvorníkovou a manžele Jansovi aby se dostavili 

k projednání smlouvy. 



d) Provedena revize požárního vybavení domu a odstranění 

zjištěných závad. 

e) Zprávu o stavu věcí protestů občanů proti záměru CPI podal 

pan Antoš. 

f) Na návrh předsedy BD Zdeňka Prunera byl projednán návrh na 

instalaci skříně pro rozvod optické sítě firmou PODA, a.s. v 

kolektoru s tím, že bude s touto firmou projednána smlouva, 

kterou podepíše předseda SVJ JUDr. František Mühlfeit. 

Hlasování: 60,6436 % pro. 

 

Ad 5. Diskuse 

Diskuse se přihlásila členka výboru SVJ – pí. Milena Rulfová, která 

ve svém krátkém příspěvku oznámila svůj úmysl ukončit svoji 

činnost ve výboru SVJ. 

Na příštím shromáždění se uskuteční volba nového člena Výboru 

SVJD Tanvaldská. 

  

Ad 6. Závěr 

Schůze byla ukončena ve 20,00 hodin. 

 

Zapsal : JUDr. František Mühlfeit 

 


